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《名人传记》之李小龙如何改变世界115:李小龙漫画的前景

When Bruce Lee emerged in the early 1970s,he looked and acted like no one before A larger than life super hero who could never be beat.

李小龙在70年代初期出现时就有前无来者的形象和表演方式，战无不胜的超级英雄。
Stan Lee is the creative force behind Marvel Comics and is responsible for creating hundreds of super heros,including Spider-man, the Incredible Hulk, and the X-men.

Stan Lee是惊奇漫画的幕后推手，创作了无数超级英雄，包括蜘蛛人 绿巨人浩克 X战警。
He immediately saw the comic book potential in Bruce Lee.

他立马看到了李小龙漫画的前景
You might say he was a super hero without a costume,and his super power was really his agility and the fact that he fought in a way that we were not used to seeing.

你也许会说他是没有变装的超级英雄，超能力就是他的灵活身手以及见所未见的格斗方式。
A year aftert Enter The Dragonwas released,Marvel Comics created the character iron fist, based on Bruce Lee.

"龙争虎斗"上映后一年，惊奇漫画以李小龙为原型创作了"铁拳"。
Further Bruce Lee inspired characters followed,including Shang Chi and the Hands Of kungfu.

李小龙影响了更多后来的角色，包括殇池和功夫之王。
I'm quite sure we would not have done that book had their not been a Bruce Lee.

我肯定 没有李小龙 那些漫画是无法完成的
I think that any character who in any way was a martial artist,you'd have to say that they owed their origin in some way to Bruce Lee,because he was the first one to make westerners aware of that type of fighting and that type of a way of life.

我认为 只要有点功夫的角色，都或多或少来源于李小龙，因为他是让西方人知道那种格斗术和生活方式的第一人。
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